
Protokół posiedzenia nr10/2020 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miejskiej w Kętrzynie 

w dniu 20 października 2020r. od godz. 12:10 do 13:20 

 

 

Skład komisji - 5 radnych zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej, obecnych 4 członków – lista 

obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

Burmistrz Miasta – Ryszard Niedziółka 

Sekretarz Miasta – Halina Kuriata 

Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska – Ewa Sadowska 

 

 

Ad. pkt 1. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Dariusz Duczek - Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji , który powitał zebranych i stwierdził prawomocność obrad. 

 

Ad. pkt 2. 

 

Przewodniczący Komisji Dariusz Duczek przedstawił poniższy porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Ponowne rozpatrzenie skargi mieszkańca Pana S.K. w sprawie postępowania przy 

ustalaniu opłat za odpady komunalne, w tym wydanie opinii dotyczącej zasadności 

skargi. 

4. Rozpatrzenie petycji TOZ Kętrzyn z dnia 26 sierpnia 2020 r. 

5. Informacje, zapytania i wolne wnioski. 

6. Przyjęcie protokołu posiedzenia komisji nr 9/2020 . 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Komisja nie zgłosiła poprawek i w głosowaniu jednogłosie, przy obecności 4 radnych 

przyjęła porządek obrad. 

Ad .pkt 3 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  - Dariusz Duczek przeszedł do 

punktu 3 porządku obrad - Ponowne rozpatrzenie skargi mieszkańca Pana S.K. w sprawie 

postępowania przy ustalaniu opłat za odpady komunalne, w tym wydanie opinii dotyczącej 

zasadności skargi. Skarga stanowi zał. nr 2 do protokołu. Poinformował, że ponieważ nie ma 

pośród nas jednoznaczności, że skarżący ma rację, należy przystąpić do ponownej analizy 

skargi mieszkańca. Dodał, że uchwała dotycząca skargi została podjęta dość dawno, a 

skarżący dąży do tego byśmy zweryfikowali przepisy tej uchwały. Poinformował 



jednocześnie, iż w uchwale jest załącznik, który zgodnie z tym, co pisze skarżący ma 

niepoprawne dane. Dodał, że dane te zostały jednak przyjęte przez Radę oraz przez 

Regionalna Izbę Obrachunkową, a więc z formalnego punktu widzenia sprawa jest zamknięta. 

Powiedział, że według niego skarżący dąży jednak do tego, by podjąć ponowną uchwałę z 

poprawionym załącznikiem, po czym poprosił skarżącego S.K. o zabranie głosu. 

 

Mieszkaniec S.K. przedstawił swoje stanowisko w sprawie. Powiedział, że żeby uchwała 

miała moc obowiązującą musi mieć zgodnie z przepisami prawa uzasadnienie, które powinno 

opierać się na prawidłowych danych, a radni podczas głosowania nad uchwałą  mieli 

nieprawidłowe dane. Poprosił o podanie danych dotyczących jakie miasta, jakie wielkości i na 

podstawie jakiego uzasadnienia zostały one przyjęte. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  - Dariusz Duczek odczytał pismo 

Burmistrza Miasta z dnia 18 sierpnia 2020 r., Pismo stanowi zał. nr 3 do protokołu.  

Powiedział, że obecnie jesteśmy przed kolejną analizą danych na kolejny rok oraz ewentualną 

zmianą uchwały, urealnieniem cen i wówczas będzie szansa zamknięcia dywagacji na ten 

temat. Poprosił o udostępnienie Panu S.K. danych na temat ilości odpadów w poszczególnych 

miastach oraz liczby ich mieszkańców. 

 

Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska – Ewa 

Sadowska (MIN. 19.32) – poinformowała, że Burmistrz podejmuje wszelkie działania, tak by 

były skuteczne. Zrobimy wszystko, by sprawę tę doprowadzić właściwie do końca, zgodnie z 

oczekiwaniami. Pracują nad tym pracownicy Wydziału Infrastruktury Komunalnej, pracuje 

nad tym Straż Miejska i pracuje nad tym też Burmistrz i nie jest naszą intencją, by Państwa 

wprowadzać celowo w błąd. Omyłka pisarska dotyczy tylko jednego punktu w tabeli. 

 

Wobec omówienia tematu Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  - Dariusz 

Duczek zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie powyższą skargę. Przy udziale 4 

członków obecnych na sali – 3 głosy były “za” oddaleniem skargi, 1 głos 

“wstrzymujący”. Skarga została uznana za bezzasadną.  

 

 

Ad .pkt 4 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  - Dariusz Duczek przeszedł do 

punktu 4 porządku obrad - Rozpatrzenie petycji TOZ Kętrzyn z dnia 26 sierpnia 2020 r. 

Odczytał petycję TOZ Kętrzyn z dnia 26 sierpnia oraz odpowiedź wysłaną przez Burmistrza z 

dnia 24 września 2020 r. Treść petycji wraz z odpowiedzią Burmistrza  stanowi zał. nr 4 do 

protokołu. 

 

W dyskusji nad petycją udział wzięli Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan 

Dariusz Duczek, Radna Pani Alicja Biała, Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i 

Ochrony Środowiska  Pani Ewa Sadowska, Radna Pani Marzena Gajek. 

 

 



Wobec omówienia tematu Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  - Dariusz 

Duczek zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie powyższą petycję. Przy udziale 4 

członków obecnych na sali – 4 głosy były “za” odrzuceniem petycji. Petycja została 

odrzucona.  

 

Ad .pkt 5 

Nie było informacji, zapytań i wolnych wniosków. 

 

Ad .pkt 6 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  - Dariusz Duczek poinformował, że 

do protokołu nie wniesiono poprawek i przystąpił do jego przyjęcia. W głosowaniu przy 

udziale 4 członków protokół nr 9/2020  został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad .pkt 7 

Wobec omówienia porządku obrad, Przewodniczący zamknął posiedzenie komisji.  

 

 

 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano 

Protokołowała: Joanna Golińska 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miejskiej w Kętrzynie 

 

(-) Dariusz Duczek 


